
Sak 4 
Søndagsåpning med servering på Heisetra gjeninnføres i 2025  

  
Saksunderlag 

                Gunnar Hem presenterer styrets innstilling til saken og konkluderer med følgende:  
Styret kan med dette ikke stille seg bak det innkomne forslaget til søndagsåpent på 
Heisetra. Vi anbefaler at Slirabu opprettholdes som søndagsåpen med servering.  
 
Kommentarer/innspill fra salen:  
 
- Det oppfattes som smålig og dårlig at det ikke skal være mulig å komme inn i varmen på 
ei hytta for å få seg en vaffel på tur.  
- Tilbudet om Slirabu er alt for dårlig til skituristene. Det blir vanskelig å drive løypearbeid 
når man blir motarbeidet på denne måten.  
- Siden 1932 har det vært tilbud om å komme innendørs på en hytte. Utviklingen med å 
bare tenke profitt oppleves bekymringsfull og ikke å være til det beste for medlemmene.  
  
Vedtak   
Styrets forslag om ikke å gjenåpne Heisetra for vaffelsalg, faller med 44 stemmer for 
vaffelsalg på Heisetra og 18 mot. Heisetra vil dermed igjen åpnes for vaffelsalg.  
  
 

 


